
PROTOKÓŁ NR 13/11

z posiedzenia Komisji: Rewizyjnej oraz Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 17 maja 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Anna Klepacz,

5. Teresa Szczepańska,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Mariusz Kubiak,

10. Zbigniew Mazurak,

11. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Zbigniew Piątek, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Grażyna Nawalaniec,

14. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza z wykonania budżetu za rok 2010.

3. Analiza z wykonania budżetu za I kwartał 2011.

4. Sprawy różne.

Ad.  1   Posiedzenie  obydwu  komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  Planowania  i 

Finansów P. Artur Wrona.

Ad. 2 Podczas analizy budżetu za rok 2010 i I kw. 2011 r. pytania ze strony radnych skierowane do 

Pani Skarbnik dotyczyły:

- zwrotu VAT-u od Stacji Sportów Zimowych i paralotniarstwa który to VAT Urząd musiał odprowadzić do  

Urzędu Skarbowego za przekazanie aportem do Spółki gruntu – (P. Ujma)

wyjaśnione – zwrócony Vat wyjaśnienia ze wskazaniem udzieliła P. Skarbnik 

- pytanie o kwotę 1043554 zł 700 gr wykazaną w Rb-Z – kwota ta jest wielkością zadłużenia Gminy wobec  

wspólnot mieszkaniowych.  Według Pani Skarbnik miasto wobec ZEZK-u nie ma takich zobowiązań jeżeli 
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chodzi o wspólnoty mieszkaniowe (pytała P. Ujma)

- pytanie o przekazanie zaległej kwoty do Starostwa na prowadzenie Gimnazjum – (P. Wrona)

jest porozumienie, zwrot zaległości nastąpi w czterech ratach, bez odsetek. Dzięki uzyskanemu porozumieniu, 

budżet miasta zyska, efekty będą widoczne trochę później.

- braku zwrotu kwoty 269599,65 zł ze strony Urzędu Miasta do ZEZK-u mimo wykonanych zadań podjętych  

Uchwałą RM i przedłożonych faktur – (P. Wrona)

Pani Skarbnik – po wyliczeniu wcześniejszych znanych wszystkim radnym argumentów – dołączyła jeszcze 

jeden według P. Skarbnik najważniejszy tj. brak kontrasygnaty.

ZEZK nie zwrócił się o kontrasygnatę, więc P. Skarbnik sądziła że posiada on swoje środki. 

Następnie  pół  godziny  P.  Skarbnik  przeznaczyła  na  akcentowanie  nieprawidłowości  w  ZEZK-u,  Pan 

Burmistrz oznajmił że zaległości z tytułu nie uiszczania czynszów wynoszą przeszło 3 mln zł, usłyszano wiele  

wskazówek jak powinien prawidłowo funkcjonować ZEZK. 

Więcej pytań na temat budżetu nie było, natomiast w sprawach różnych jak niżej.

 

Ad. 3  Pan Burmistrz powiedział o oszczędnościach jakie uzyskał w budżecie poprzez zmniejszenie 

kosztów na wysyłaniu korespondencji przez Urząd Pocztowy do mieszkańców. Teraz robi to pracownik za 

połowę ceny, przez co budżet zyskuje 1,5 tys. miesięcznie. 

Pan Mazurak pytał o przepięcia do kanalizacji budynków gminnych. Przepięć winna dokonywać S-ka KSWiK, 

zaś przypięć dokona zarządca. Gmina ma pieniądze na budynki będące w 100% własnością Gminy.

Przewodniczący RM prosił aby Dyrektor ZEZK udokumentowała czy rzeczywiście wcześniej nie otrzymywała 

zwrotu za wykonane prace, remonty bez kontrasygnaty. 

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                  Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                    Rewizyjnej;

                                                                                                                       Budżetu, Planowania i Finansów
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